

Referat styringsgruppemøte 22/9 2014

Terje, Anette, Sven Håkon, Nils-Ragnar, Liv-Inger

- Infomasjon:
 - Teamavtaler: antall; godkjenningsprosess (Terje)
 - Fått mange, etterspurt noen som han ser mangler
 - Har ikke fungert så godt at det skal gå via klubbene.
 - Sendes på mail, samles fra klubbene.
 - Sendes ut i mai, deadline 1. juni
 - Leveres ut på møtet i mai/juni?
 - **Blir klargjort fra Terje før Torsby. Deretter signeres av kretsen og sendes inn**
 - Klubbavtaler: (Sven Håkon)
 - Heddal, Melum, Hauken er signert.
 - **Sven Håkon purrer opp. Sendes også til ROS.**
 - Fakturerer klubbavgiften snarest, etter godkjenning fra forbundet.
 - Differensiering 50 % utenbys inntil 2 løpere. Innarbeidet praksis som må tas opp på neste klubbmøte
 - Tas opp på klubbmøtet ang. hvorvidt dette også skal gjelde innenbys klubber.
 - For øvrig vil ansvaret for klubbavtaler håndteres av styringsgruppen, mens teamavtaler håndteres av sportslig leder.
 - Neste år skal dette sendes ut umiddelbart etter klubbmøtet april
 - Sponsoravtaler: (Terje/Nils-Ragnar)
 - Bufab, Opplæringskontoret, Yara, Maxbo er ok.
 - **Terje følger opp Megafliis (ringes før fakturering)**
 - **Terje har sendt ut til EY, Vard, TA, Tor Entreprenør, MX-sport og Rauland Invest.**
 - Neste år må dette ordnes i mai/juni
 - TiT: (Terje/Nils-Ragnar)
 - Ikke noe særlig til avtale. Avtale på TiT's premisser, men vi forsøker å få til et godt samarbeid.
 - TiT-elever som har ønske om å bli med i teamet vil kunne bli med så lenge klubben melder seg inn. Alle klubber kan melde seg inn i teamet
 - Treninger: (Terje)
 - Tidvis mange på trening
 - Kunne sett flere 15-16 åringene, fotballsesongen ikke ferdig ennå
 - Kvaliteten; godt fokuserte løpere.
 - 13/14 pr stor forskjell på antall løpere.
 - Fått hovedtrener 13/14 – Ulf Strand. Bistår med innspill/sparre til den oppsatte planen.
- Samlinger:
 - Torsby
 - Kjøreliste sendt ut i dag.
 - Dersom sykdomsforfall er det en på venteliste.
 - Høstferien
 - En 12-ukers hytte.
 - Frist i dag.
 - **Terje holder i påmelding, gir beskjed til Anette dersom behov for hytten.**
 - Vierli
 - Hytter booket som i fjor.

- TV-cup på lørdag.
 - **Anette gjør et forøk med påmelding og betaling via Min Idrett eller Deltaker.no**
 - Sjusjøensamlingen
 - Tidspunktet enn å ikke avklart. **Liv-Inger holder i dette**
- Økonomi (Sven Håkon)
 - Økonomi; kjøring og lønn 1. halvår er ikke registret ennå
 - Depositum Torsby; ikke registrert
 - Inntekter er ennå ikke fakturert ut.
 - **Liv Inger tar kontakt med Terje for team-budsjettet.**
- Styringsdokument (N-R)
 - 3 tilbakemeldinger. Sven Håkon sender ut en ny purring. Ber klubbene akseptere forslaget eller kommentere forslaget, slik at vi får en reaksjon fra alle
 - **N-R sender lager til et oppsett med alle kommentarer og forslag.**
- Nettsider/Facebook/ (Simon)
 - Simon meldte forfall. Endte med en diskusjon rundt våre kommunikasjonskanaler.
 - Vi må ha opp en bedre kommunikasjon med løperne, foreldre og klubber.
 - En erkjennelse av at for mye informasjon går ut til for mange, samt at vi ikke er sikre på at alle får alt.
 - Klubbene må mer inn i organiseringen rundt løperne 13+, da det er de som er ansvarlige klubber. Muligens bør klubbene ha sin faste kontaktperson (ikke leder) som har ansvaret for kontakten med GS. Denne kan gjerne sitte i eget klubbstyre.
 - GS har overlatt for lite til foreldre/løpere, og dermed er det mange som ikke søker nødvendig informasjon.
 - Maillinglistene er mangelfulle og med feil adresser. Vi vet heller ikke om vi har med alle.
 - **Sven Håkon sjekker opp nettmuligheter iva NSF**
 - **Simon sender en oppdatering ang. hans undersøkelser ang. nettsider/Facebook**
- Bekledning
 - Har vært noe frem og tilbake med bestillingen
 - Neste år bør bestillinger sendes inn før sommeren, gjerne med prøvekveld i mai/juni og så for de nye løperne.

Noe annet???

Mvh
 Nils-Ragnar Myhra
 Grenland Ski
 91625273
nrm@sf-nett.no